
Rada Miejska w Kłodawie 
Sesje Rady Miejskiej

Protokół nr LI/2022

LI sesja Rady Miejskiej w Kłodawie odbyła się w dniu 27 stycznia 2022 r. w sali posiedzen!  Urzędu

Miasta  i  Gminy  w  Kłodawie.  Obrady  rozpoczęto  w  dniu  27  stycznia  2022  r.  o  godz.  10.30,

a zakon! czono o godz. 12:09 tego samego dnia. Nieobecni radni: Barbara Frątczak. Listy obecnos!ci

radnych i gos!ci zaproszonych stanowią załączniki nr 1 i 2 do protokołu.

W posiedzeniu wzięło udział 14 członko! w.

Obecni:

1. Adam Chmiel 

2. Marzanna Chuchro

3. Barbara Frątczak

4. Ryszard Frątczak

5. Edyta Gło! wczyn! ska

6. Krystyna Kacprzak

7. Katarzyna Kalinowska

8. Krzysztof Krusin! ski

9. Janusz Łopacin! ski

10. Anna Michalak

11. Grzegorz Siwin! ski

12. Ryszard Szubert

13. Barbara Wis!niewska

14. Paweł Witkowski

15. Aneta Zielin! ska

P u n k t 1

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności

Otwarcia  sesji  dokonał  Przewodniczący Rady Krzysztof  Krusin! ski.  Na podstawie listy obecnos!ci

stwierdził quorum do podejmowania decyzji i wniosko! w.

      P u n k t 2
Ustalenie porządku obrad sesji

Przewodniczący Rady poinformował, iz?  porządek obrad sesji zawarty został w zawiadomieniu

o zwołaniu sesji, kto! ry otrzymali wszyscy radni. Zaproponował wprowadzic! do porządku obrad 

dodatkowe punkty: 

„ Podjęcie uchwały w sprawie ekwiwalentu pienięz?nego dla straz?ako! w ratowniko! w OSP z terenu 

gminy Kłodawa” – punkt zaproponował rozpatrzec! jako 16 porządku obrad.



„ Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewo! dzkiego Sadu Administracyjnego w Poznaniu

skargi  wraz z  odpowiedzią na skargę” –  punkt  ten zaproponował rozpatrzec!  jako 17 porządku

obrad.

Przewodniczący Rady zwro! cił się do radnych z pytaniem – „Czy ktos!  z pan! stwa radnych ma pytania

względnie uwagi do porządku obrad?” 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek LI sesji:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocnos!ci.

2. Ustalenie porządku obrad sesji.

3. Przyjęcie protokołu L sesji.

4. Sprawozdanie z działalnos!ci międzysesyjnej Burmistrza.

5. Sprawozdania z działalnos!ci komisji stałych za 2021 r.

6. Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Mieszkaniowej Rady Miejskiej w Kłodawie na 

2022 rok.

7. Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kłodawie na 2022 

rok.

8. Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Os!wiaty, Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych 

Rady Miejskiej w Kłodawie na 2022 rok.

9. Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Skarg, Wniosko! w i Petycji Rady Miejskiej

w Kłodawie na 2022 rok.

10. Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Działalnos!ci Gospodarczej, Komunalnej, 

Budz?etu i Finanso! w Rady Miejskiej w Kłodawie na 2022 rok.

11. Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Rady Miejskiej w Kłodawie na 2022 rok.

12. Podjęcie uchwały w sprawie uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie.

13 Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji według włas!ciwos!ci.

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez

rolniko! w i ich domowniko! w oraz okres! lenia zasad prowadzenia handlu w piątki

i soboty przez rolniko! w i ich domowniko! w na wyznaczonych miejscach.

15. Podjęcie uchwały w sprawie zasad na jakich przysługują sołtysom i przewodniczącym 

zarządo! w osiedla diety i zwrot koszto! w podro! z?y słuz?bowych.

16.Podjęcie uchwały w sprawie ekwiwalentu pienięz?nego dla straz?ako! w ratowniko! w OSP

z terenu gminy Kłodawa. 

17.Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewo! dzkiego Sądu Administracyjnego

w Poznaniu skargi wraz z odpowiedzią na skargę.



18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwały budz?etowej na 2022 rok.

19. Interpelacje i wnioski radnych.

20. Wolne wnioski.

21. Zamknięcie obrad sesji.

Przewodniczący Rady zwro! cił się do radnych z pytaniem – „Czy ktos!  z pan! stwa radnych ma pytania 

względnie uwagi do porządku obrad?”

Z uwagi na brak uwag do porządku obrad , Przewodniczący Rady poddał porządek obrad pod 

głosowanie.

Głosowano w sprawie:

Ustalenie porządku obrad sesji. 

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Adam Chmiel , Marzanna Chuchro, Ryszard Frątczak, Edyta Gło! wczyn! ska, Krystyna Kacprzak, 

Katarzyna Kalinowska, Krzysztof Krusin! ski, Janusz Łopacin! ski, Anna Michalak, Grzegorz Siwin! ski, 

Ryszard Szubert, Barbara Wis!niewska, Paweł Witkowski, Aneta Zielin! ska

NIEOBECNI (1)

Barbara Frątczak

P u n k t 3

Przyjęcie protokołu L sesji

Przewodniczący Rady poinformował, iz?  protoko! ł L sesji otrzymali radni wraz z zawiadomieniem

o sesji.                                                                      

Zwro! cił się do radnych z pytaniem – „Czy ktos!  z pan! stwa radnych ma pytania względnie uwagi do 

przedłoz?onego protokołu?”

Z uwagi na brak uwag do protokołu, Przewodniczący Rady poddał protoko! ł pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie:

Przyjęcie protokołu L sesji. 

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)



Adam Chmiel , Marzanna Chuchro, Ryszard Frątczak, Edyta Gło! wczyn! ska, Krystyna Kacprzak, 

Katarzyna Kalinowska, Krzysztof Krusin! ski, Janusz Łopacin! ski, Anna Michalak, Grzegorz Siwin! ski, 

Ryszard Szubert, Barbara Wis!niewska, Paweł Witkowski, Aneta Zielin! ska

NIEOBECNI (1)

Barbara Frątczak

P u n k t 4

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza

Przewodniczący  Rady  poinformował,  iz?  sprawozdanie  z  działalnos!ci  międzysesyjnej  otrzymali

radni wraz z zawiadomieniem o sesji.

O przedstawienie sprawozdania, Przewodniczący Rady poprosił Burmistrza Piotra Michalaka.

Następnie Przewodniczący Rady zwro! cił się do radnych z pytaniem – „Czy ktos!  z pan! stwa radnych

ma pytania względnie uwagi do przedstawionego sprawozdania?”

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

P u n k t 5
Sprawozdania z działalności komisji stałych za 2021 r.

Przewodniczący Rady zwro! cił się do przewodniczących komisji stałych Rady o odczytanie 

sprawozdan!  z działalnos!ci komisji za 2021r.

Sprawozdanie Komisji Działalnos!ci Gospodarczej, Komunalnej, Budz?etu i Finanso! w stanowi 

załącznik nr  5 do protokołu.

Sprawozdanie Komisji Os!wiaty, Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych stanowi załącznik nr  6 do 

protokołu.

Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

Sprawozdanie Komisji Mieszkaniowej stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

Sprawozdanie Komisji Skarg, Wniosko! w i Petycji stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

P u n k t 6
Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Mieszkaniowej Rady Miejskiej w Kłodawie 
na 2022 r.

Przewodniczący  Rady  poinformował,  iz?  projekt  uchwały  w  sprawie  planu  pracy  Komisji

Mieszkaniowej Rady Miejskiej w Kłodawie na 2022 r.  otrzymali  radni wraz z zawiadomieniem  

o  sesji.                                                                                     

O  przedstawienie  projektu  uchwały,  Przewodniczący  Rady  poprosił  Anetę  Zielin! ską

przewodniczącą Komisji Mieszkaniowej Rady Miejskiej w Kłodawie.



Następnie Przewodniczący Rady zwro! cił się do radnych z pytaniem – „Czy ktos!  z pan! stwa radnych

ma pytania względnie uwagi do przedstawionego projektu uchwały?”

Z uwagi na brak dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie:

Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Mieszkaniowej Rady Miejskiej w Kłodawie na 

2022 r. 

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Adam Chmiel , Marzanna Chuchro, Ryszard Frątczak, Edyta Gło! wczyn! ska, Krystyna Kacprzak, 

Katarzyna Kalinowska, Krzysztof Krusin! ski, Janusz Łopacin! ski, Anna Michalak, Grzegorz Siwin! ski, 

Ryszard Szubert, Barbara Wis!niewska, Paweł Witkowski, Aneta Zielin! ska

NIEOBECNI (1)

Barbara Frątczak

Uchwała Nr LI/350/2022 stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

P u n k t 7
Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kłodawie na 
2022 r.

Przewodniczący Rady poinformował, iz?  projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej

Rady Miejskiej w Kłodawie na 2022 r. otrzymali radni wraz z zawiadomieniem o sesji.

O przedstawienie projektu uchwały, Przewodniczący Rady poprosił Adama Chmiela przewodniczą- 

cego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kłodawie.

Następnie Przewodniczący Rady zwro! cił się do radnych z pytaniem – „Czy ktos!  z pan! stwa radnych 

ma pytania względnie uwagi do przedstawionego projektu uchwały?”

Z uwagi na brak dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie:

Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kłodawie na 2022 r. 

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Adam Chmiel , Marzanna Chuchro, Ryszard Frątczak, Edyta Gło! wczyn! ska, Krystyna Kacprzak, 



Katarzyna Kalinowska, Krzysztof Krusin! ski, Janusz Łopacin! ski, Anna Michalak, Grzegorz Siwin! ski, 

Ryszard Szubert, Barbara Wis!niewska, Paweł Witkowski, Aneta Zielin! ska

NIEOBECNI (1)

Barbara Frątczak

Uchwała Nr LI/351/2022 stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

P u n k t 8
Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Socjal - 
nych Rady Miejskiej w Kłodawie na 2022 r.

Przewodniczący Rady poinformował, iz?  projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Os!wiaty,

Kultury,  Sportu i  Spraw Socjalnych Rady Miejskiej w Kłodawie na 2022 r. otrzymali radni wraz

z zawiadomieniem o sesji.

O  przedstawienie  projektu  uchwały,  Przewodniczący  Rady  poprosił  przewodniczącą  Komisji

Os!wiaty, Kultury i Spraw Socjalnych Rady Miejskiej w Kłodawie.

Następnie Przewodniczący Rady zwro! cił się do radnych z pytaniem – „Czy ktos!  z pan! stwa radnych

ma pytania względnie uwagi do przedstawionego projektu uchwały?”

Z uwagi na brak dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie:

Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Os!wiaty, Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych Rady 

Miejskiej w Kłodawie na 2022 r. 

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Adam Chmiel , Marzanna Chuchro, Ryszard Frątczak, Edyta Gło! wczyn! ska, Krystyna Kacprzak, 

Katarzyna Kalinowska, Krzysztof Krusin! ski, Janusz Łopacin! ski, Anna Michalak, Grzegorz Siwin! ski, 

Ryszard Szubert, Barbara Wis!niewska, Paweł Witkowski, Aneta Zielin! ska

NIEOBECNI (1)

Barbara Frątczak

Uchwała Nr LI/352/2022 stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

P u n k t 9

Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej

w Kłodawie na 2022 r.

Przewodniczący Rady poinformował, iz?  projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Skarg, 



Wniosko! w i Petycji Rady Miejskiej w Kłodawie na 2022 r. otrzymali radni wraz z zawiadomieniem

o sesji.

O przedstawienie projektu uchwały, Przewodniczący Rady poprosił Annę Michalak przewodniczącą

Komisji Skarg, Wniosko! w i Petycji Rady Miejskiej w Kłodawie.

Następnie Przewodniczący Rady zwro! cił się do radnych z pytaniem – „Czy ktos!  z pan! stwa radnych

ma pytania względnie uwagi do przedstawionego projektu uchwały?”

Z uwagi na brak dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie:

Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Skarg, Wniosko! w i Petycji Rady Miejskiej w 

Kłodawie na 2022 r. 

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Adam Chmiel , Marzanna Chuchro, Ryszard Frątczak, Edyta Gło! wczyn! ska, Krystyna Kacprzak, 

Katarzyna Kalinowska, Krzysztof Krusin! ski, Janusz Łopacin! ski, Anna Michalak, Grzegorz Siwin! ski, 

Ryszard Szubert, Barbara Wis!niewska, Paweł Witkowski, Aneta Zielin! ska

NIEOBECNI (1)

Barbara Frątczak

Uchwała Nr LI/353/2022 stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

P u n k t 10

Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Działalności Gospodarczej, Komunalnej, 

Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Kłodawie na 2022 r.

Przewodniczący  Rady  poinformował,  iz?  projekt  uchwały  w  sprawie  planu  pracy  Komisji

Działalnos!ci Gospodarczej, Komunalnej, Budz?etu i Finanso! w Rady Miejskiej w Kłodawie na 2022 r.

otrzymali radni wraz z zawiadomieniem o sesji.

O  przedstawienie  projektu  uchwały,  Przewodniczący  Rady  poprosił  Pawła  Witkowskiego

przewodniczącego  Komisji  Działalnos!ci  Gospodarczej,  Komunalnej,  Budz?etu  i  Finanso! w  Rady

Miejskiej w Kłodawie.

Następnie Przewodniczący Rady zwro! cił się do radnych z pytaniem – „Czy ktos!  z pan! stwa radnych

ma pytania względnie uwagi do przedstawionego projektu uchwały?”

Z uwagi na brak dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 



Głosowano w sprawie:

Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Działalnos!ci Gospodarczej, Komunalnej, Budz?etu

i Finanso! w Rady Miejskiej w Kłodawie na 2022 r. 

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Adam Chmiel , Marzanna Chuchro, Ryszard Frątczak, Edyta Gło! wczyn! ska, Krystyna Kacprzak, 

Katarzyna Kalinowska, Krzysztof Krusin! ski, Janusz Łopacin! ski, Anna Michalak, Grzegorz Siwin! ski, 

Ryszard Szubert, Barbara Wis!niewska, Paweł Witkowski, Aneta Zielin! ska

NIEOBECNI (1)

Barbara Frątczak

Uchwała Nr LI/354/2022 stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

           P u n k t 11

Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Rady Miejskiej w Kłodawie na 2022 r.

Przewodniczący Rady poinformował,  iz?  projekt  uchwały w sprawie  planu pracy Rady Miejskiej

w Kłodawie na 2022 r. otrzymali radni wraz z zawiadomieniem o sesji.

Przewodniczący  Rady przedstawił projekt planu pracy Rady Miejskiej w Kłodawie na 2022 r.

Następnie Przewodniczący Rady zwro! cił się do radnych z pytaniem – „Czy ktos!  z pan! stwa radnych

ma pytania względnie uwagi do przedstawionego projektu uchwały?”

Z uwagi na brak dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie:

Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Rady Miejskiej w Kłodawie na 2022 r.. 

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Adam Chmiel , Marzanna Chuchro, Ryszard Frątczak, Edyta Gło! wczyn! ska, Krystyna Kacprzak, 

Katarzyna Kalinowska, Krzysztof Krusin! ski, Janusz Łopacin! ski, Anna Michalak, Grzegorz Siwin! ski, 

Ryszard Szubert, Barbara Wis!niewska, Paweł Witkowski, Aneta Zielin! ska

NIEOBECNI (1)

Barbara Frątczak

Uchwała Nr LI/355/2022 stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

   



     P u n k t 12

Podjęcie uchwały w sprawie uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie

Przewodniczący  Rady  poinformował,  iz?  projekt  uchwały  w  sprawie  uznania  petycji  za

niezasługującą na uwzględnienie otrzymali radni wraz z zawiadomieniem o sesji.

O przedstawienie projektu uchwały, Przewodniczący Rady poprosił Burmistrza Piotra Michalaka.

Następnie Przewodniczący Rady zwro! cił się do radnych z pytaniem – „Czy ktos!  z pan! stwa radnych 

ma pytania względnie uwagi do przedstawionego projektu uchwały?”

Z uwagi na brak dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie:

Podjęcie uchwały w sprawie uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie. 

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Adam Chmiel , Marzanna Chuchro, Ryszard Frątczak, Edyta Gło! wczyn! ska, Krystyna Kacprzak, 

Katarzyna Kalinowska, Krzysztof Krusin! ski, Janusz Łopacin! ski, Anna Michalak, Grzegorz Siwin! ski, 

Ryszard Szubert, Barbara Wis!niewska, Paweł Witkowski, Aneta Zielin! ska

NIEOBECNI (1)

Barbara Frątczak

Uchwała Nr LI/356/2022 stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

   P u n k t 13

Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji według właściwości

Przewodniczący Rady poinformował,  iz?  projekt  uchwały w sprawie  przekazania  petycji  według

włas!ciwos!ci otrzymali radni wraz z zawiadomieniem o sesji.

O przedstawienie projektu uchwały, Przewodniczący Rady poprosił Burmistrza Piotra Michalaka.

Następnie Przewodniczący Rady zwro! cił się do radnych z pytaniem – „Czy ktos!  z pan! stwa radnych

ma pytania względnie uwagi do przedstawionego projektu uchwały?”

Z uwagi na brak dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie:

Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji według włas!ciwos!ci.. 

Wyniki głosowania



ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Adam Chmiel , Marzanna Chuchro, Ryszard Frątczak, Edyta Gło! wczyn! ska, Krystyna Kacprzak, 

Katarzyna Kalinowska, Krzysztof Krusin! ski, Janusz Łopacin! ski, Anna Michalak, Grzegorz Siwin! ski, 

Ryszard Szubert, Barbara Wis!niewska, Paweł Witkowski, Aneta Zielin! ska

NIEOBECNI (1)

Barbara Frątczak

Uchwała Nr LI/357/2022 stanowi załącznik nr 16 do protokołu.

 P u n k t 14

Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu w piątki i soboty 

przez rolników i ich domowników oraz określenia zasad prowadzenia handlu w piątki 

i soboty przez rolników i ich domowników na wyznaczonych miejscach

Przewodniczący  Rady  poinformował,  iz?  projekt  uchwały  w  sprawie  wyznaczenia  miejsc  do

prowadzenia handlu w piątki i  soboty przez rolniko! w i  ich domowniko! w oraz okres! lenia zasad

prowadzenia  handlu  w  piątki  i  soboty  przez  rolniko! w  i  ich  domowniko! w  na  wyznaczonych

miejscach otrzymali radni wraz z zawiadomieniem o sesji.

O przedstawienie projektu uchwały, Przewodniczący Rady poprosił Burmistrza Piotra Michalaka.

Następnie Przewodniczący Rady zwro! cił się do radnych z pytaniem – „Czy ktos!  z pan! stwa radnych

ma pytania względnie uwagi do przedstawionego projektu uchwały?”

Z uwagi na brak dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie:

Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez 

rolniko! w i ich domowniko! w oraz okres! lenia zasad prowadzenia handlu w piątki i soboty przez 

rolniko! w i ich domowniko! w na wyznaczonych miejscach. 

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Adam Chmiel , Marzanna Chuchro, Ryszard Frątczak, Edyta Gło! wczyn! ska, Krystyna Kacprzak, 

Katarzyna Kalinowska, Krzysztof Krusin! ski, Janusz Łopacin! ski, Anna Michalak, Grzegorz Siwin! ski, 

Ryszard Szubert, Barbara Wis!niewska, Paweł Witkowski, Aneta Zielin! ska



NIEOBECNI (1)

Barbara Frątczak

Uchwała Nr LI/358/2022 stanowi załącznik nr 17 do protokołu.

P u n k t 15

Podjęcie uchwały w sprawie zasad na jakich przysługują sołtysom i przewodniczącym 

zarządów osiedla diety i zwrot kosztów podróży służbowych

Przewodniczący Rady poinformował, iz?  projekt uchwały w sprawie  zasad na jakich przysługują

sołtysom  i  przewodniczącym  zarządo! w  osiedla  diety  i  zwrot  koszto! w  podro! z?y  słuz?bowych

otrzymali radni wraz z zawiadomieniem o sesji.

O przedstawienie projektu uchwały, Przewodniczący Rady poprosił Burmistrza Piotra Michalaka.

Następnie Przewodniczący Rady zwro! cił się do radnych z pytaniem – „Czy ktos!  z pan! stwa radnych

ma pytania względnie uwagi do przedstawionego projektu uchwały?”

Z uwagi na brak dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie:

Podjęcie uchwały w sprawie zasad na jakich przysługują sołtysom i przewodniczącym zarządo! w 

osiedla diety i zwrot koszto! w podro! z?y słuz?bowych. 

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Adam Chmiel , Marzanna Chuchro, Ryszard Frątczak, Edyta Gło! wczyn! ska, Krystyna Kacprzak, 

Katarzyna Kalinowska, Krzysztof Krusin! ski, Janusz Łopacin! ski, Anna Michalak, Grzegorz Siwin! ski, 

Ryszard Szubert, Barbara Wis!niewska, Paweł Witkowski, Aneta Zielin! ska

NIEOBECNI (1)

Barbara Frątczak

Uchwała Nr LI/359/2022 stanowi załącznik nr 18 do protokołu.

P u n k t 16

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ekwiwalentu  pieniężnego  dla  strażaków  ratowników  OSP
z terenu gminy Kłodawa

Przewodniczący Rady poinformował, iz?  projekt uchwały w sprawie ekwiwalentu pienięz?nego dla

straz?ako! w  ratowniko! w  OSP  z  terenu  gminy  Kłodawa  otrzymali  radni  wraz  z  zawiadomieniem

o sesji.

O przedstawienie projektu uchwały, Przewodniczący Rady poprosił Burmistrza Piotra Michalaka.



Następnie Przewodniczący Rady zwro! cił się do radnych z pytaniem – „Czy ktos!  z pan! stwa radnych

ma pytania względnie uwagi do przedstawionego projektu uchwały?”

Z uwagi na brak dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie:

Podjęcie uchwały w sprawie ekwiwalentu pienięz?nego dla straz?ako! w ratowniko! w OSP z terenu 

gminy Kłodawa. 

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Adam Chmiel , Marzanna Chuchro, Ryszard Frątczak, Edyta Gło! wczyn! ska, Krystyna Kacprzak, 

Katarzyna Kalinowska, Krzysztof Krusin! ski, Janusz Łopacin! ski, Anna Michalak, Grzegorz Siwin! ski, 

Ryszard Szubert, Barbara Wis!niewska, Paweł Witkowski, Aneta Zielin! ska

NIEOBECNI (1)

Barbara Frątczak

Uchwała Nr LI/360/2022 stanowi załącznik nr 19 do protokołu.

P u n k t 17

Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego 

w Poznaniu skargi wraz z odpowiedzią na skargę 

Przewodniczący Rady poinformował, iz?  projekt uchwały w sprawie przekazania do Wojewo! dzkiego

Sądu Administracyjnego w Poznaniu skargi wraz z odpowiedzią na skargę otrzymali radni wraz

z zawiadomieniem o sesji.

O przedstawienie projektu uchwały, Przewodniczący Rady poprosił Burmistrza Piotra Michalaka.

Następnie Przewodniczący Rady zwro! cił się do radnych z pytaniem – „Czy ktos!  z pan! stwa radnych

ma pytania względnie uwagi do przedstawionego projektu uchwały?”

Z uwagi na brak dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie:

Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewo! dzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu 

skargi wraz z odpowiedzią na skargę. 

Wyniki głosowania

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:



ZA (13)

Adam Chmiel , Marzanna Chuchro, Ryszard Frątczak, Edyta Gło! wczyn! ska, Krystyna Kacprzak, 

Katarzyna Kalinowska, Krzysztof Krusin! ski, Janusz Łopacin! ski, Anna Michalak, Grzegorz Siwin! ski, 

Ryszard Szubert, Barbara Wis!niewska, Aneta Zielin! ska

BRAK GŁOSU (1)

Paweł Witkowski

NIEOBECNI (1)

Barbara Frątczak

Uchwała Nr LI/361/2022 stanowi załącznik nr 20 do protokołu.

P u n k t 18

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwały budżetowej na 2022 r.

Przewodniczący Rady poinformował,  iz?  projekt  uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie

uchwały budz?etowej na 2022 r. otrzymali radni wraz z zawiadomieniem o sesji.

O  przedstawienie  projektu  uchwały,  Przewodniczący  Rady  poprosił  Skarbnika  Grzegorza

Dzięgielewskiego.

Następnie Przewodniczący Rady zwro! cił się do radnych z pytaniem – „Czy ktos!  z pan! stwa radnych

ma pytania względnie uwagi do przedstawionego projektu uchwały?”

Z uwagi na brak dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie:

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwały budz?etowej na 2022 r. 

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Adam Chmiel , Marzanna Chuchro, Ryszard Frątczak, Edyta Gło! wczyn! ska, Krystyna Kacprzak, 

Katarzyna Kalinowska, Krzysztof Krusin! ski, Janusz Łopacin! ski, Anna Michalak, Grzegorz Siwin! ski, 

Ryszard Szubert, Barbara Wis!niewska, Paweł Witkowski, Aneta Zielin! ska

NIEOBECNI (1)

Barbara Frątczak

Uchwała Nr LI/362/2022 stanowi załącznik nr 21 do protokołu.

P u n k t 19

Interpelacje i wnioski radnych



W dyskusji wzięli udział:

Radny  Grzegorz Siwin! ski - nadmienił, iz?  stan dro! g wiejskich jest w krytycznym stanie. Zwro! cił się 

do  Burmistrza o zakup tłucznia.

Burmistrz Piotr Michalak poinformował, iz?  znacznie wzrosła cena  tłucznia w poro! wnaniu do roku 

ubiegłego. Zostanie  zakupiona pewna ilos!c! tłucznia i będzie rozdysponowany tylko w te miejsca, 

gdzie trudno jest przejechac!. Obecne warunki atmosferyczne to dodatnia temperatura oraz opady 

deszczu i to spowodowało, z?e drogi są  nieprzejezdne.

Radna Aneta Zielin! ska  - poinformowała, iz?  droga od garaz?y w kierunku ul. Barbary jest w bardzo

złym stanie, występują koleiny, błoto. Mieszkan! cy bloku TBS do tego postawili barierki.

Radna zwro! ciła się z pros!bą do Burmistrza o poprawę stanu tego odcinka drogi.

Burmistrz  udzielając  odpowiedzi  poinformował  ,  iz?  zostaną  połoz?one  płyty  z  odzysku  na  tym

odcinku drogi.

Radny Paweł Witkowski (Ad Vocem) zwro! cił się do Burmistrza, aby odpowiednie słuz?by zajęły się

stanem obrzez?y przy ul. Dąbskiej.

Burmistrz  Piotr  Michalak  (Ad  Vocem)  poinformował,  iz?  z  nakazami  podatkowymi  została

przekazana informacja przypominająca o segregacji odpado! w. Ws!ro! d mieszkan! co! w jest informacja

o podwyz?ce. 

W  pierwszym kwartale br. będzie analizowany system gospodarowania odpadami. Jes! li utrzyma

się  na  poziomie  jak  w  roku  2021  to  podwyz?ki  nie  przewiduje  się.  W  roku  2021  było  mniej

wytworzonych odpado! w selektywnych.

Segregacja odpado! w  lepiej wygląda zabudowie jednorodzinnej, gorzej funkcjonuje w zabudowie

wielorodzinnej.

Radna Krystyna Kacprzak poinformowała, iz?  odpady BIO odbierane są z zabudowy wielorodzinnej

wraz z innymi odpadami. Mieszkan! cy nie wiedza jakie odpady powinny byc!  w pojemnikach BIO.

Radna zwro! ciła się o umieszczenie na koszu informacji jakiego rodzaju odpady powinny byc!  tam

składowane.

Radny  Grzegorz  Siwin! ski  zwro! cił  się  o  informację  jak  wygląda  sytuacja  na  spornej  drodze  

w Pomarzanach oraz na jakim etapie jest sprawa w Sądzie.

Burmistrz Piotr Michalak wyjas!nił,  iz?  sprawa jest cały czas w Sądzie, sygnały kto! re docierają są

odnotowywane  i  przekazywane  Policji  na  biez?ąco.  Nalez?y  czekac!  na  rozstrzygnięcie  Sądu.



P u n k t 20

Wolne wnioski

P u n k t 21

Zamknięcie obrad sesji

Przewodniczący Rady stwierdził wyczerpanie porządku obrad LI sesji i zamknął obrady 

wypowiadając słowa: „Zamykam obrady LI sesji Rady Miejskiej w Kłodawie”

    Przewodniczący Rady

(-) Krzysztof Krusin! ski

Przygotowała: Krystyna Rzetelska

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


